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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τoν κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου

ΘΕΜΑ: «Σχέδια μεταφοράς λαθρομεταναστών από Καρίτσα στο Κόκκινο Νερό του 
Δήμου Αγιάς Λάρισας»

Κύριε Υπουργέ,

Αναστάτωση και προβληματισμός μας αναφέρθηκε ότι επικρατεί  στους κατοίκους και
επαγγελματίες του Κόκκινου Νερού, του Δήμου Αγιάς, μετά από επικοινωνία τους μαζί
μας και μετά από δημοσιεύματα σε τοπικά ΜΜΕ, για το ότι λαθρομετανάστες, κυρίως
ασυνόδευτοι έφηβοι, που τώρα διαμένουν στην Καρίτσα, θα μεταφερθούν στο Κόκκινο
Νερό.  Διερωτώνται  οι  ως  άνω  για  ποιο  λόγο  πρέπει  να  γίνει  αυτή  η  μεταφορά
λαθρομεταναστών  σε  έναν  ενιαίο  οικιστικό  χώρο,  αφού  το  Κόκκινο  Νερό  ανήκει
διοικητικά  στην  Κοινότητα  Καρίτσας,  του  Δήμου  Αγιάς.  Επίσης,  αναρωτιώνται  οι
κάτοικοι του Κόκκινου Νερού αν έχουν προηγηθεί  κάποιες συμφωνίες των κρατικών
Αρχών για τη στήριξη κάποιων ξενοδοχειακών επιχειρήσεων ή άλλων συμφερόντων.
Ζητούν,  τέλος,  οι  ως άνω να μην γίνει  η μεταφορά των λαθρομεταναστών από την
Καρίτσα στο Κόκκινο Νερό, μια περιοχή η οποία έχει χαρακτηριστεί επίσημα από την
Πολιτεία ως οικισμός λουτροθεραπείας και ιαματικών νερών και δέχεται όλο τον χρόνο
Έλληνες και Ευρωπαίους τουρίστες.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  μετακινήσετε  το  προσεχές  χρονικό  διάστημα  λαθρομετανάστες  που
φιλοξενούνται  στην  κοινότητα  Καρίτσας  του  Δήμου  Αγιάς  προς  την  κοινότητα  του
Κόκκινου Νερού, του ιδίου Δήμου;

Ο ερωτών Βουλευτής
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